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Kedves Mindenki! 

Az utóbbi időszak elég eseménytelenül zajlott számomra, így inkább évértékelnék egy kicsit a 

záróbeszámolómban.  

Mi az, ami megvalósult? 

Nos, azt kell, hogy mondjam, hogy elég naiv kis 

világmegváltó önérzettel érkeztem a rendszerbe, 

ezért drasztikusan fogalmazva leginkább semmi,  

amit tavaly ilyenkor jónak gondoltam nem volt 

megvalósítható, vagy már nagyrészt lefutott. 

Évközben viszont felmerültek olyan ötletek, amik 

megvalósíthatóak lettek volna, (nem csak az én 

részemről, más tisztségviselők is így jártak szerintem) 

de egészen egyszerűen ezzel a háttérrel nem lehetett 

létrehozni. A kommunikáció a tisztségviselők között 

és a képviselők között meg pláne, egészen 

egyszerűen nem működik. Minden bizonnyal, ha a gólyatáborokat szerettem volna 

megreformálni például egy színes habpartival, az mindenkit jobban érdekelt volna. Egyszerűen 

nem éreztem az igényt az emberekben arra, hogy olyan dolgokról is beszéljünk, ami nem csak 

a hallgatók 10 %-át érintik, így a mindennapos ügyek intézésével telt el az év. 



 

Mi az, amire szükség lenne? 

Frissességre. Motivációra. Ötletekre. Támogatásra. Kommunikációra. 

Egymással, egymásért, mindenkiért. Én ezeket szeretném az utódomnak 

megtanítani, hogy érezze azt, hogy kell egy paradigmaváltás tanulmányi 

ügyekben (is). Mert egyedül nem lehet menni a világ ellen. Semelyik 

tisztségviselőnek. (Ugyanitt fiatal, motivált, érdeklődő tanulmányis 

kerestetik!) 

Mi az, amit köszönök?  

Köszönöm a barátságotokat, a tiszteleteteket, a társaságotokat, a munkátokat, a nevetéseket, 

a feladatokat, a kihívásokat, az utazásokat, a meghallgatást, a vitatkozást, az ösztönzést és a 

vigasztalást.  

Mi az, amit kívánok nektek? 

Kívánom, hogy legyetek tenni akarók, egy jó politikai szlogennel élve, hogy hozzatok 

magatokkal még egy embert. Kívánom, hogy vegyétek komolyan a munkátokat és legyen 

bátorságotok változtatni.  

Köszönöm nektek ezt az évet! 

 


